
Proposition: budgetförslag 2015 
 
Styrelsen har diskuterat fram ett förslag på en budget för verksamhetsåret 2015. Denna 
budget bygger mycket på hur året gått och hur vi tror nästa år kommer gå och fokus har legat 
på att få våra dagliga verksamhet att gå jämnt ut. Nästa år så tror vi inte att våra intäkter 
kommer att öka markant, snarare minska då Esektionen kommer få en högre andel av 
Teknikfokus och därför har vi varit restriktiva med vilka kostnader vi ökat. 
Det finns två nya verksamheter som vi i styrelsen tycker vi ska satsa på nästa år, dessa är 
ReadMe och Mentorsprogrammet, båda har en potential att generera viss intäkt. 
 
Funktionärstack är alltid svår att beräkna, det finns massa sätt att värdera och uppskatta 
funktionärers arbetsbörda. Vi har valt att bedöma varje utskotts tackbudget för sig och försökt 
att göra en så rättvis bedömning som möjligt utifrån utskottets arbetsbörda. 
 
En stor förändring vi i styrelsen har gjort i förslaget är att flytta viss del av funktionärstack till 
mötesfika och dylikt. Ser man till i år så har jobbarmat/dricka hamnat i funktionärstack. Det vi 
vill med förändringen är att mötesfika och dylikt ska gå till mat/dricka när en funktionär jobbar 
och funktionärstack till roligheter utanför funktionärens arbete. Vi hoppas att detta kommer 
göra det mer attraktivt att jobba som funktionär. Genom att dela upp på två poster så vet 
mästaren vad som förväntas och borde därför underlätta planering samtidigt som det 
uppmuntrar att funktionärer får något när de jobbar. 
 
 


